2nd RunSpace Challenge is coming!
第二屆工業局RunSpace太空創新無限挑戰賽開辦啦~~

No matter what field you specialize in, we need your help to complete our mission! Team up! Let’s get into the universe!
太空產業號召多元背景人才飛向宇宙，邀請對太空感興趣的你一起加入，快組隊來挑戰吧！

■Registration time- From now on to June 30th 12pm, 2023
競賽報名時間：即日起起至6/30中午12點 

■Team composition- No limitation on nations and age. There can be 1~5 members and up to 2 mentors in each time.
團隊組成：不限國籍年齡，每隊1-5人，每隊可設至多2名指導老師(業師)。
 
■Competition Theme- "Ground Equipment & Services", "Satellite Manufacturing", "Satellite Service", "Satellite Launch" and other aspects, including information system integration, data processing, information security protection, Internet of Things, etc. can participate in the submission. 
競賽主題：「地面設備＆服務」、「衛星製造」、「衛星服務」、「衛星發射」四大面向與其他。(含資訊系統整合、數據處理、資安防護、物聯網等應用皆可參與投件)

■Competition Mechanism- 10 slides presentation with required format for Preliminary Review (Mandarin or English); presentation in English with required format, project demonstration, 90-second video with English subtitle should be submitted in final phase.
[bookmark: _GoBack]競賽賽制：初賽採書面審查（中英皆可）繳交10頁內提案說明簡報；決審團隊報告、作品與展示（全英文）並繳交90秒影片。

■Prize- Champion team can get $200,000 NTD; Second place team can get $100,000 NTD; Third place team can get $50,000 NTD. Finalist awards and Sponsor’s favorite award are also included.
競賽獎金：冠軍新台幣20萬元、亞軍10萬、季軍5萬，並設有入圍、企業加碼獎等獎項。

■Team composition- No limitation on nationality and age. Each team can consist of 1~5 people with 2 mentors.
團隊組成：不限國籍年齡，每隊1-5人，每隊可設至多2名指導老師(業師)。

■To visit our website: https://runspacechallenge.com/tw/index.html
競賽官網 
